



家庭醫學診所 在最近四星期(22/02/2026 - 21/03/2026)平均診症名額(籌額)概覽
Average Number of Family Medicine Clinic Quota for the Preceding 4 weeks (22/02/2026 - 21/03/2026)
屯門區 Tuen Mun District

醫院管理局家庭醫學診所致力提供以社區為本的基層醫療服務，主要服務使用者包括長者、低收入人士和長期病患者。家庭醫學診所照顧的病人包括偶發性疾病病人(如患感冒、腸胃炎等)及慢性疾病病患者(如患糖尿病、高血壓等)。下表顯示家庭醫學診所在過去四星期的平均診症名額(包括偶發性疾病籌額和慢性疾病籌額)。

The Hospital Authority Family Medicine Clinic is committed to providing community-based primary care services which are primarily used by elders, low-income individuals, and patients with chronic diseases. Patients under the care of Family Medicine Clinics comprise those with episodic illnesses (e.g. influenza, gastroenteritis) and those with chronic illnesses (e.g. diabetes mellitus, hypertension). The following table shows the average number of quota (including episodic quota and chronic quota) of the Family Medicine Clinics for the preceding 4 weeks.

診所 Clinic	醫生診症時段 Doctor Consultation Sessions	星期一 Monday	星期二 Tuesday	星期三 Wednesday	星期四 Thursday	星期五 Friday	星期六 Saturday	星期日 Sunday
屯門家庭醫學診所 Tuen Mun Family Medicine Clinic	星期一至五(上午、下午及晚上) 星期六(上午)、日(上午)及公眾假期 Mon to Fri (AM, PM and Evening) Sat (AM), Sun (AM) and Public Holiday	471.8	464.8	432.0	434.3	443.0	114.3	76.0
屯門仁愛家庭醫學診所 Tuen Mun Yan Oi Family Medicine Clinic	星期一至五(上午及下午) 星期六(上午) Mon to Fri (AM and PM) Sat (AM)	540.0	536.5	533.5	476.3	512.5	102.3	不適用 N/A
屯門湖康家庭醫學診所 Tuen Mun Wu Hong Family Medicine Clinic	星期一至五(上午及下午) 星期六(上午) Mon to Fri (AM and PM) Sat (AM)	447.3	374.3	378.0	449.3	379.3	122.8	不適用 N/A

註: Note:

- 公眾假期的籌額數目並不計算在內。Quota on Public Holidays are NOT included.

以上資料為截至本概覽發出日期(2026年3月23日)為止的臨時數字，只供參考。The above data are provisional figures as at the published date (23 March 2026) of this table, for reference only.